
Protokoll styrelsemöte 3
11 maj 2023

Närvarande:
Frida Grimborg (ordförande)
Martina Wolgast (ledamot)
Amanda Sjölander (ledamot)
Emily Lövdinger (ledamot)
Kjell Pettersson (ledamot) närvarande §6 och §7d) - §11
Victoria Silfverberg (ledamot)
Cecilia Svensson (ledamot)
Alexandra Gullberg (suppleant)
Lia Larsson (suppleant)
Markus Lindgren (suppleant)
Mia Wikström (suppleant)
Maria Beck (adjungerad ledamot)

§1 MÖTET ÖPPNAS

Frida öppnade mötet.

§2 VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Cecilia valdes till sekreterare.

§3 VAL AV JUSTERARE

Markus valdes till justerare.

§4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

§5 FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.



§6 KOMMITÉER

a) Landslagskommittén

1. Enya Habel valdes in i kommittén.

2. Styrelsen beslutade skicka 2 reserver i den nya storleken IM till EO. Dessa 
kommer att utses i turordning utifrån rankinglistan.

3. Till Landslagsledare 2023 valdes Jeanette Johansson, Linda Enberg och Frida 
Grimborg samt för EO Victoria Silfverberg.

b) Regelkommittén

1. Yvonne Ahlin och Håkan Ericsson valdes in i kommittén.

c) Funktionärskommittén

1. Kristin Toumisto, Yvonne Ahlin och Håkan Ericsson valdes in i kommittén.

d) Tävlingskommittén

1. Styrelsen beslutade att anlita Anne Linn Johannessen Moen som SM-domare 
2023.

2. Styrelsen fastställde reglerna för SM 2024.

e) Kommunikationskommittén

1. Nyhetsbrev kommer att mailas ut till alla medlemmar efter varje styrelsemöte.

f) Organisationskommittén

1. Maria Beck och Katrin Runge valdes in i kommittén.

g) Utbildningskommittén

Katrin Runge valdes in i kommittén.

h) Agidakommittén med Agida2.0-projektet

1. Perlins har uppdaterat betallösningarna i Agida med Swish-betalning.
Det nya mätintyget kan skrivas ut direkt från Agida.
Alla ÅAH-poäng och SM-pinnar ligger nu i de rätta storlekslistorna i Agida.

i) Agilityplaykommittén

1. Inga punkter.

§7 SKRIVELSER

a) Skrivelse 20238: En privat arrangör undrar vad som gäller ang. återbetalning av 
anmälningsavgift vid gammalt läkarintyg.
Kansliet besvarar detta.



b) Skrivelse 20239: En medlem tycker att det är ett problem att utländska tävlande kan ta 
SM-pinnar.
Tävlingkommittén besvarar detta.

c) Skrivelse 20210: En av våra aktivitetsgrupper undrar om SAgiK tillåter att de arrangerar
officiella lydnads- och rallylydnadstävlingar.
Organisationskommittén besvarar detta.

d) Skrivelse 202311: Fråga om en formulering i utbildningsplanen för agilitydomare.
Kansliet besvarar detta och ber om ett förtydligande av frågan.

e) Skrivelse 202312: En medlem undrar om en förare kan byta hund på ett mästerskap 
när den kvalade hunden avlidit.
Frida besvarar detta.

§9 ÖVRIGA FRÅGOR

1. Styrelsen beslutade att arvodera projektledare för LLU, NM och liknande större 
tävlingar där SAgiK står som arrangör.

2. Livesändning av SM 2023 kommer att sändas på Agilityplay. SAgiK organiserar 
och bekostar sändningen, men den tekniska arrangören ska tillhandahålla en 
funktionär som är ansvarig på plats och förser tv-teamet med startlistor etc.

§10 NÄSTA MÖTE

Nästa digitala styrelsemöte blir 14 juni 2023 kl.19-21.

§11 MÖTET AVSLUTAS

Frida avslutade mötet.
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